
  

 

 
Møtebok 

 

Møtedato: 

Møtested: 

Møtetid: 

21.3.2022 

Selbu rådhus 

18:00 – 20:00 

  

 

Følgende medlemmer møtte: 

Per Sølverud, Lars Aage Brandsfjell, Birger 

Aftret, Marianne U Rønsberg, Heidi Bente 

Stokke(Teams) 

 

 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

 

Følgende varemedlemmer møtte: 

  

 

Merknader: 

Heidi Bente Stokke møtte på teams 

 

Tilstede fra administrasjonen: 

Unni Killi 

 

 

 

Sakliste: 

Sak 7/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 8/22 Godkjenning av protokoll fra siste møte 

Sak 9/22 Høringsuttalelse til ny forvaltningsplan Skarvan og Roltdalen NP 

Sak 10/22 Orienteringssaker 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

Sak 7/22 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 

Sak 8/22 Godkjenning av protokoll fra siste møte 

Godkjent 

 

Sak 9/22 Høringsuttalelse til ny forvaltningsplan for Skarvan og Roltdalen nasjonalpark 

 

Nasjonalparkforvalter Marit Berger hadde en orientering om rullering av forvaltningsplan for 
Selbu fjellstyre 20.8.2020. Det foreligger nå en utkast til forvaltningsplanen (vedlegg).  
Nasjonalparkforvalter inviterer medlemmer i rådgivende utvalg, administrativt kontaktutvalg og 

Nasjonalparkstyret for Skarvan og Roltdalen og Sylan til dialogmøte 23.3 der hovedtema er 

forvaltningsplanen. 

Selbu fjellstyre kan nå komme med høringsuttalelse i forbindelse med utarbeidelse av ny 

forvaltningsplan for Skarvan og Roltdalen Nasjonalpark (NP). Se spesielt under punktene 

«Jakt og fiske» og «Motorferdsel» - uttransport av felt storvilt, dette er punkt som berører 

Selbu fjellstyres virksomhet direkte.  

Vedlagt følger hele dokumentet som er tilsendt fra nasjonalparkforvalter. En ber om at 

fjellstyremedlemmene leser gjennom dokumentet og eventuelt kommer med skiftelige innspill 

på møtet 21 mars slik at en kan sammenfatte en uttale og oversende denne til 

nasjonalparkforvalter rett etter fjellstyrets møte. 

 

Selbu fjellstyres vedtak: 

 

Selbu fjellstyre kommer med følgende uttalelser: 

 

- Selbu fjellstyre ønsker en mer konkret strategi på hvordan stimulere til rydding rundt 

setervoller, det samme gjelder rydding av gamle ferdselsårer. Gjerne en plan på dette. 

Det er ønske om en mindre byråkratisk prosess ved rydding av setervoller.  

 

- Det er ønske om at det åpnes for bruk av annet fremkomstmiddel enn kun elgtrekk i 

forbindelse med utkjøring av felt storvilt. Kombitrekk vil være et godt alternativ eller 

ATV med belter noe som også setter lite kjørespor. 

 

Enstemmig vedtatt 

 

Sak 10/22 Orienteringssaker 

- Uthus Vindlia (pris mm) 

- Vælskarbua (dør) 

- Rimsjøhytta (vinduer) 

- Jaktkort (småvilt) 

- Div. 

 

Tatt til orientering 

 

 

 



Sak 11/22 Søknad om endring tak på uthus Vælskaret (ny sak som ble tatt opp i møtet) 

 

Ved oppføring av uthus i Vælskaret ble det søkt om og gitt tillatelse til legging av torvtak. 

Selbu fjellstyre vil rette en søknad til nasjonalparkstyret om å få endret torvtak til singel tak 

på uthuset i Vælskaret. 

Dette ut fra at det dårlig egnet for å ta torv i området og at det vil sette unødvendige spor i 

naturen/terrenget. 

 

Det skal søkes om å få legge siger tak i en grå fargenyanse som ikke skiller seg ut fra 

terrenget bygningen ligger i. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

 

 

 

 


